
Referat, styremøte Menageriet Høst 2017 

Dato: fredag 6. oktober 
Sted: VU24 
Tid: kl.17:00 
NB: Det blir et veldig kort møte, veldig viktig å være presis med alt av PC-greier klart 
 
Dagsorden: 
Til stedet – Veronica, Sjur, Marlene, Magnus, Vegard og Mari  
 
1 [Formalia] 
1-1 Valg av møteleder og referent 
Møteleder – Veronica 
Referent – Ina 
Godkjent av alle  
1-2 Godkjenning av innkalling 
 
2 [Økonomi] 
2-1 Status 
Rask gjennomgang av budsjett for de som ikke har sett enda 
Vi har for mye overskudd på konto – mindre støtte om dette ikke brukes? 
 
2-2 Søknader 
Innvilget søknad til jentekveld 
 
2-3 Budsjett 
Ligger ute på disc (siste versjon legges ut) 
4300kr til overs på budsjettet nå (kommer antakeligvis til å sitte igjen med 4-5k)  
1000kr satt av til MENA-gym (vanskelig å få brukt opp?) 
 
2-3-1 Hva skal vi bruke penger på? 
Vi ønsker å bruke pengene på noe vi får noe igjen for – dvs ikke kaste de bort på ’ting’. 
Alkymisten? (50/50 m proton, vil ikke at de skal måtte bruke mye mer. Er det ok at vi bruker 
mer penger enn de gjør?) 
Barstoler til Alkymisten – vegard skal møte en fyr. 10-13 stoler, tak på 1800kr.  
Innkjøp av PC-simulator(?) til alkymisten, satt av 8k. For avansert? Vegard se på konkret 
forslag ila helgen. (legger dette på is fordi vi ikke kommer til enighet.) 
 
 
3[Neste møte] 
3-1 Dato og tid 
Tirsdag 17.10 klokken 17 
 



Med vennlig hilsen 
Veronica Killi 
Styreleder for Menageriet 


